
 

 

 

 

Referat fra generalforsamling 2014          28.januar 2014 Hejse Kro 
 

1. Valg af dirigent – Erik Andersen Ravnsgårdsvej 131. 
 
Godkendelse af evt. fuldmagter.  
Der var 8 fuldmagter, 19 deltagere, 17 matrikler var repræsenteret. 
 
Referent: Morten Zinther Lillenæs 81. 
 

2. Bestyrelsens beretning om det forløbne år. 
 

Erik Møller fremlagde bestyrelsens beretning for 2013.  
 

Kommentarer til beretningen: Skal de nye matrikler ved gartnergrunden og Antonio Costas 
 vej bidrage til vedligeholdelse af stamvejen Ravnsgårdsvej. Bestyrelsen vil  fortsat arbejde på at 
de skal bidrage med de løbende udgifter til vejen. Skal der laves vejsyn fordeler kommunen 
udgifterne efter en fordelingsnøgle for alle der har vejret til vejen. 
Beretningen blev enstemmigt godkendt og kan læses i sin helhed som bilag på hjemmesiden. 
 

3. Aflæggelse af regnskab for året 2013 (kopi af regnskab kan ses på hjemmesiden). 
 

Kasserer Tejs Bomme gennemgik hovedpunkterne i regnskaberne. 
Drift – og vejfond regnskaberne blev godkendt med den bemærkning at revisor har givet en 
påtegning vedrørende at GF samlede formue overstiger de ca. 750.000 hvilket betyder at 
indestående i banken over dette beløb ikke dækkes ved eventuelt bankkrak. Bestyrelsen 
arbejder på at finde alternativ placering. 
 

4. Behandling af indkommende forslag: 
 
1.  Bestyrelsen indstiller følgende forslag: 

Etablering af legeplads/fællesområde centralt i området 
Budgetramme kr. 150-250.000, svarende til kr. 1.304-2.174 pr. matrikel 
Finansiering drøftes på generalforsamlingen. 
 
Forslaget blev fremlagt og der kom en del meninger om hvor vidt man kunne stemme om selve 
forslaget, om det var noget foreningen kunne vedtage jf. lokalplan mv. samt gode forslag til 
forskellige placeringer i området, udvidelse til at det skulle være end en legeplads men måske 
et aktivitetsområde, ja der var mange for og imod. 
Grundet forslaget udformning valgte Bestyrelsen at trække forslaget tilbage. Bestyrelsen vil i 
den næstekommende periode vurdere de synspunkter der kom frem på mødet. Herefter vil 
bestyrelsen tager beslutning om der skal arbejdes med at fremlægge et nyt forslag eller ej.   
  

5. Fastlæggelse af budget og kontingent 2014: 
 

Budget og kontingent for 2014 blev godkendt. 
 
 
 
 



 

 

 

6. Valg af bestyrelsesmedlemmer og suppleanter 
 

Erik Møller – på valg GENVALGT.  
Morten Zinther – på valg GENVALGT. 
Mikael Busse – på valg IKKE GENVALGT. 
Tejs Bomme – Ikke på valg. 
Marianne Lundholt – Ikke på valg. 
 
Nyvalgt Henrik Bak R89 
 
Suppleanter:  
1. Anders Spejlsgaard - L66  
2. Arvid Rekler – R125 
 
Valg af revisor: 
Preben Toft Ravnsgårdsvej 117 blev genvalgt. 
 
Valg af revisor suppleant: 
Erik Andersen R131 blev valgt. 
 

7. Eventuelt. 
 

Der kom et forslag om at lægge datoer for grøndag ud på hjemmesiden allerede efter første 
bestyrelsesmøde. Bestyrelsen tager dette med på førstkommende møde. 
Der blev spurgt til om der var et beløb man sigtede efter i vejfonden, så man ville havde midler 
nok til når vejene skal have ny belægning.  
Bestyrelsen fortalte at der spares de 500 pr husstand samt overskud fra snerydning hvert år. 
Der står pt. Ca. 800.000, dette beløb er ikke nok til at dække udgifterne når der skal lægges ny 
belægning på stamveje og lommer. Vurderingen er at der skal bruges omkring 2-2,5mill.  
  
 
Bestyrelsen Januar 2014 

 
 

 

  

  
 


